
Notulen ledenvergadering dorpsbelang Nijland 

Woensdag 29 mei 2024 

 

Aanwezig namens bestuur Dorpsbelang: Bert Tolsma (voorzitter en penningmeester), Karel 
Lever en Jannie Tromp (secretaris a.i. en notulist) 

Met kennisgeving afwezig: Anneke Kooistra (secretaris) 

1. Opening 
De voorzitter opent de avond en heet iedereen welkom.  

Namens de politieke partijen is een vertegenwoordiger van CDA Marc de Graaf 
aanwezig. 

Bericht van verhindering ontvangen van: Piet van der Wal en Johannes Breeuwsma. 

2. Doarpsliet 
We zingen het Nijlanner doarpsliet couplet 1 en 2. 

 
3. Mededelingen 
- Nieuwbouw: de ingediende tekeningen zijn door de gemeente afgekeurd; ze voldoen 

niet aan de eisen. De projectontwikkelaar maakt nieuwe tekeningen en dient deze 
opnieuw in.  
Opgemerkt wordt dat wat de Gemeente SWF publiceert in de pers met betrekking tot 
woningbouw niet overeenkomt met de werkelijkheid. 

 
4. Notulen ledenvergadering 2023 
- De notulen zijn gepubliceerd op de website. Er volgen geen aanpassingen en de 

notulen zijn daarmee goedgekeurd.  
 

5. Jaarverslag 2023 
 Het jaarverslag wordt voorgelezen. 
 Naar aanleiding van: 

Bericht ontvangen van de dorpencoördinator: aanpak Tramstrjitte – kruising Hege 
Wier; afgesloten van 10 juni tot 11 juli. Zou mooi zijn wanneer het fietspad dan ook 
meteen aangepast kan worden, wordt opgemerkt. Dat gaat bij deze werkzaamheden 
niet gebeuren, want de tekeningen zijn vastgesteld. Het voetpad wordt wel 
aangepast.  
Verplaatsen/aanpassen van het fietspad moet meegenomen worden bij de 
nieuwbouwplannen. 

 
6. Financieel jaarverslag 2023 

Het financieel jaarverslag van 2023 wordt door de penningmeester gepresenteerd.  
Het verzoek tijdens de ledenvergadering van vorig jaar om het kalenderjaar als 
boekjaar te volgen, is overgenomen.   



Door deze aanpassing is er geen reële vergelijking met het vorige financiële overzicht, 
gepresenteerd tijdens de ledenvergadering van 2023. Ook het overzicht van 2024 zal 
door deze aanpassing nog een vertekend beeld geven. 
Er zijn geen vragen naar aanleiding van het financieel jaarverslag. 

  
7. Verslag kascommissie 

Commissieleden zijn :  Cor Kooistra en Sikke Beuckens. 
Nadat kascommissielid Sikke Beuckens (aangeeft dat alles er keurig uitziet en klopt, 
verleent Sikke Beuckens de penningmeester decharge, en de ledenvergadering stemt 
in met applaus.  

 
8. Benoeming nieuw kascommissielid  
- Als nieuwe reserve biedt Reinder Stolte zich aan.  
- De kascommissie voor 2024 bestaat uit Sikke Beuckens en Arjen Bakker. 

 
9. Samenstelling bestuur en werkwijze.  

Een dringende oproep wordt gedaan voor extra bestuursleden. Momenteel vier 
bestuursleden, Anneke Lunter is met zwangerschapsverlof. Bert is voorzitter en 
penningmeester, Karel is lid (in verband met werkzaamheden in de Gemeenteraad), 
Jannie is secretaris a.i. We proberen de bestuursleden te werven uit verschillende 
straten. Dit is tot nu toe niet gelukt.  
Het voorstel om per wijk in het dorp een aanspreekpersoon namens Dorpsbelang aan 
te stellen wordt aangenomen. Diegene is dan alleen aanspreekpersoon en maakt 
verder geen deel uit van het bestuur Dorpsbelang. 

 
Uit de vergadering wordt opgemerkt dat dit probleem al een aantal jaren speelt en 
niet alleen bij Dorpsbelang. Waarom niet alle verenigingen en stichtingen 
‘samenvoegen’ met daar boven één bestuur bestaande uit voorzitter, secretaris en 
penningmeester. Reactie vanuit bestuur is dat deze ideeën bekend zijn. Echter, het 
dagelijks bestuur krijgt daardoor een veel grotere taak.  

 
Dorpsbelang werkt sinds een paar jaar met werkgroepen: Sinterklaas, Dorpsvisie en 
Nijland750. De werkgroep Sinterklaas heeft aangegeven dit jaar te stoppen, en heeft 
een voorstel gedaan deze taken uit te besteden aan een commerciële club. 
Dorpsvisie is een paar keer bij elkaar geweest, maar heeft niet het gewenste resultaat 
opgeleverd. 
Nijlan750 is een tijdelijke werkgroep en is inmiddels bij elkaar geweest. 
Gevraagd wordt naar de redenen waarom dorpsbewoners niet in het bestuur willen. 
En misschien moet de oproep om nieuwe bestuursleden harder gesteld worden: 
geen bestuursleden, geen dorpsbelang meer. 
 

10.  Rondvraag 
- Gevaarlijke situatie bij de doorgang Mande – Tramstrjitte, is een voetpad en wordt 

ook vaak gebruikt als fietspad; voorstel om gele blokken te plaatsen zodat fietsers via 
de parkeerplaats van en naar de Mande moeten. 
Vanuit bestuur wordt  deze situatie meegenomen voor de rondgang dorp/overleg 
dorpencoördinator.  

- Vrachtverkeer door het dorp en de overlast daarvan: navigatie geeft deze route aan. 
- Snelheid Tramstrjitte – nu een meter geplaatst; hoge snelheden blijven. 



- Verzoek om laadpalen te plaatsen bij De Mande; dit verzoek is reeds eerder gedaan, 
maar de gemeente heeft aangegeven dat Nijland hiervoor niet in aanmerking komt. 
Idee zou kunnen zijn dat Dorpsbelang de mogelijkheden voor het plaatsen van 
laadpalen nagaat samen met De Mande. 

- Nieuwbouw: naar aanleiding van het genoemde bij ‘Mededelingen’ wordt 
voorgesteld een brief naar de Gemeente te sturen 

- Haakse bocht in de Koarnleane, gevaarlijk, onoverzichtelijk – is het een idee daar een 
spiegel te plaatsen? 

- Uitrit Koarnleane – kruising met Tramstrjitte: gemeente wil daar geen bord plaatsen 
‘Verkeer van rechts heeft voorrang’; waarom is dit dan wel gebeurd in IJsbrechtum? 

- Kruising Ingenawei – Hottingawei: op één na gevaarlijkste kruising in de gemeente 
- Voorgesteld wordt de glasbak en kledingcontainer te verplaatsen 
- Gevraagd wordt naar het late tijdstip van de jaarvergadering, en zo laat versturen van 

de agenda – doordat het bestuur onderbemand is, kon dit niet eerder 
- Overlast van overhangende hagen en klimoppen, gemeentelijk en privé. 
- Onoverzichtelijke en gevaarlijke kruising Skieppeleane.  
- De betonpaaltjes bij Tsjerkegrêft en café  worden vaak omver gereden. Deze palen 

moeten harder zijn, zodat de voertuigen die ze omver rijden dat niet meer kunnen 
doen. Of weghalen, nu kost het de gemeenschap veel geld om ze telkens te 
herstellen. 

 
Na de pauze krijgt Henk Dijkstra het woord en deelt informatie namens de Werkgroep 
Nijlân750. Vorig jaar een initiatief genomen door familie Dijkstra en familie Van der Wal. 
Sinds februari/maart van dit jaar bestaat de werkgroep uit: Sieta Beuckens, Henk Dijkstra, 
Pytrik Gerbrandy, Tryntsje Tolsma en Piet van der Wal. 
 
De werkgroep is inmiddels een keer bij elkaar geweest; daarna heeft een bijeenkomst 
plaatsgevonden voor alle dorpsbewoners om ideeën op te halen. Inmiddels liggen er 30 
ideeën: meerdaagse activiteit, activiteit gedurende het hele jaar en ideeën mbt een  
blijvende herinnering aan dit jubileum. Het thema is ‘Tiid’. 
Er is contact met de gemeente om gelden vrij te krijgen voor de activiteiten in 2025. 
Donderdag 30 mei is de volgende bijeenkomst voor het hele dorp. Daar zal een toelichting 
worden gegeven op de ingediende ideeën. Komend najaar wordt het programma verder 
concreet gemaakt. 
 

11. Sluiting.  
Na deze presentatie bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun aanwezigheid en 
sluit de vergadering. 

 
PS 
Voorafgaand aan de vergaderingen van het bestuur van Dorpsbelang is er een half uur 
inloop voor dorpsbewoners gepland om zaken aangaande het dorp met het bestuur te 
delen. 
Eerste bestuursvergadering na de zomer: 
Maandag 9 september 19.30 uur, inloop tussen 19.00-19.30 uur 
 

 


